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Zápisnica 
z tretieho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané 

dňa 7. októbra 2016 o 17:00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:  
Starosta obce:    Jozef Bojda 
Kontrolór obce: Ing. Alena Remenárová 
Poslanci:            Ing. Mária Ábelová, Fridrich Buzáš, Milan Cabánek,  Bc. Jozef Gregor, Jana 
                           Kiková, PhDr. MSc. Andrea Vranková MHA, Ing. Marián Vrabec    
Občania:            10 (podľa prezenčnej listiny) 
 
1/  Otvorenie zasadnutia    
Rokovaniu obecného zastupiteľstva predsedal starosta obce Jozef Bojda, ktorý privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že na rokovaní sú prítomní siedmi poslanci a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.  
    
2/  Schválenie programu rokovania 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
P r o g r a m :  
 1/  Otvorenie zasadnutia    
 2/  Schválenie programu rokovania 
 3/  Procedurálne otázky 
 4/  Informatívna správa starostu obce 
 5/  Kontrola plnenia uznesení 
 6/ Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2016 
 7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce a ZŠ s MŠ k 30. 9. 2016 
 8/ Návrh obytnej zóny Lužianky - Holotka 
 9/ Rôzne: žiadosť hudobnej skupiny DIOS, žiadosť p. Fúska,   
10/ Diskusia 
11/ Návrh na uznesenie  
12/ Záver 
K predloženému programu rokovania poslanec  Fridrich Buzáš vzniesol návrh, aby 
prerokovanie žiadosti hudobnej skupiny DIOS z bodu 9 preniesli za bod 4. 
Hlasovalo sa za upravený návrh programu podľa poslanca  Fridricha Buzáša. 
Za: 7 (všetci) 
 
3/  Procedurálne otázky 
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   

- Overovateľov zápisnice: Andrea Vranková, Fridrich Buzáš  
- Návrhovú komisiu v zložení: Milan Cabánek, Jozef Gregor, Jana Kiková   

 
4/  Informatívna správa starostu obce 
V informatívnej správe starosta obce poukázal na najväčšie  problémy. 

- Výstavba ulice Vinárska 2 - veľmi zle sa spolupracuje s dodávateľskou firmou M- Silnice, 
ktorá veľa sľubuje, ale práce nevykonáva kvalitne, ani načas. 

- Oprava kanalizačných poklopov –poklopy sa opravujú, ale naše poklopy nie sú stavané na 
takú rušnú premávku. 

- Obce, ktoré prerobili verejné osvetlenie na led svetlá na tom iba prerobili. Z fondov 
nedostali sľúbenú čiastku a svetlá sú poruchové. 
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Žiadosť hudobnej skupiny DIOS 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť hudobnej skupiny  DIOS 
o poskytnutie dotácie na vykrytie nákladov na oživenie hudobnej skupiny. 
Poslanci hlasovali či chcú vôbec skupinu podporiť: 
Za: 4 (Ábelová, Buzáš, Gregor, Cabánek)  
Ďalej poslanci prerokovali, akou sumou skupinu podporiť. 

- Hlasovali za sumu 1700 €, túto sumu požadovala skupina v žiadosti. 
            Za: 0 

- Hlasovali za návrh Milana Cabáneka za sumu 1500 €. 
            Za: 1 (Cabánek) 

- Hlasovali za návrh Márii Ábelovej za sumu 1000 €. 
            Za: 4 (Ábelová, Buzáš, Gregor, Cabánek) 
Poslanci schválili poskytnutie dotácie vo výške  1000 € a súhlasili s použitím erbu  a názvu 
obce na zviditeľnenie obce v klipoch a vystúpeniach hudobnej skupiny  DIOS mimo obec.  
 
5/  Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení previedla hlavná kontrolórka Ing. Alena Remenárová. Poslanci 
jednohlasne zobrali na vedomie informáciu ku kontrole plnenia uznesení. 
 
 6/ Čerpanie rozpočtu za I. polrok 2016 
Poslanci prerokovali a zobrali jednohlasne na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce na I. 
polrok 2016 a stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu. 
 
Na rokovanie prišiel poslanec Stanislav Beňo. 
 
7/ Návrh na úpravu rozpočtu obce a ZŠ s MŠ k 30. 9. 2016 
Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schválilo Rozpočtové opatrenie č.  3/2016 
na úpravu rozpočtu k 30. 9. 2016. 
Za: 8 (všetci) 
 
 8/ Návrh obytnej zóny Lužianky – Holotka 
Poslanci prerokovali návrh obytnej zóny Lužianky – Holotka a odporučili starostovi obce 
prerokovať s vlastníkmi dotknutých pozemkov zámer v zmysle Územného plánu obce. 
Hlasovali za návrh obytnej zóny. 
Za: 8  
Zdržal sa: 1 (Kostolník - prišiel po prerokovaní tohto bodu a nemohol sa zodpovedne vyjadriť)  
  
 9/ Rôzne : žiadosť p. Fúska 
Poslanec Stanislav Beňo, predseda stavebnej komisie preveril kanalizáciu v zmysle projektovej 
dokumentácie a nenašiel žiadne pochybenia. Výstavba bola prevedená podľa projektov. 
Prerokovali žiadosť p. Fusku a manž. Viery o príspevok na prečerpávajúce zariadenie ku kanalizácii.  
Jednohlasne sa zhodli, že situáciu budú riešiť až po skompletizovaní požiadaviek na kanalizáciu.  
Za: 9 (všetci) 
Starosta obce prečítal žiadosť firmy Slovenska Teakwon – do Aliancia, Počašie 66, Lužianky 
o poskytnutie dotácie vo výške 20 € na 1 hod. na náklady cvičiteľov. Cvičitelia učia deti v ZŠ 
v Lužiankach bojovému umeniu 3 hod. týždenne. Poslanci žiadosť prerokovali a hlasovali za 
poskytnutie príspevku. 
Za: 0 
Ďalej starosta prečítal žiadosť p. Zimmermannovej o uľavu, alebo oslobodenie dani z nehnuteľnosti 
v zmysle zákona.  
Poslanci zatiaľ neuvažujú o zmene VZN o miestnych daniach na rok 2017. Naďalej platí VZN 
č.3/2015, kde sa úľava na dani z nehnuteľnosti pre zdravotnícke zariadenia neposkytuje.   
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10/ Diskusia 
Poslanec Milan Cabánek sa spýtal na kanalizáciu etapa č.III. Starosta odpovedal, že projekty na 
kanalizáciu etapa č.III sú hotové. 
Chodník na Vinárskej ulice je prevalený, kedy sa opraví. Starosta odpovedal, že na chodníku sú 
koľaje, prešli tam nákladné auta a preto je chodník prevalený. Poslanec Stanislav Beňo vysvetlil, že 
na chodníku sa môže urobiť skúška, či boli chodníky dostatočne spevnené. Ak neboli urobené 
správne, treba reklamovať. 
Poslanec Marián Vrabec sa pýtal za občanov. 

- Dokedy bude červené auto dominantou námestia na Kaplanovej ulici? 
- Čo robí obecná polícia a nevidí ako stoja autá na Kaplanovej ulici, že sa nedá po nej prejsť? 

Pridal sa aj poslanec Stanislav Beňo – Obecná polícia podľa neho nič nevyriešila. Nákladné autá 
naďalej chodia po Vinárskej ulici, hoci na to upozorňoval na minulých zastupiteľstvách. 
 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť, kedy sa vymení autobusová zástavka na Holotke. Starosta 
odpovedal, že zástavka je v dobrom stave, nevidí dôvod ju meniť. 
 
Pán Marek Lauko chcel vedieť kedy dajú cestu na Nejedleho ulici do pôvodného stavu, ako bola 
pred kanalizáciou. Poslanec Stanislav Beňo vysvetlil, že šírka cesty je v poriadu a okraje sú spevnené 
kameňom. 
 
Pán Hruška poukázal na občanov, ktorých nechcel menovať, že sa nepripojili na kanalizáciu 
a vypúšťajú obsah žumpy do záhrad. Ako to chce obec riešiť? 
 
Pán Šabo chcel vedieť, aké má obec páky na vlastníkov pozemkov, aby si svoje pozemky pokosili 
a vystrihali. Poukázal na Venušinu ulicu, kde zeleň prerastá na cestu. Upozornil na svetlo, ktoré 
nesvieti oproti Radošinskej 26 a na nevhodné parkovanie na uliciach. 
Poslanec Milan Cabánek konštatoval, že program zastupiteľstva sa prebral za 1 hod. a diskusia už 
trvá vyše 1,5 hod. Podľa neho diskusia nie je o tom, že sa občania a poslanci dohadujú ako na trhu 
a nič sa nevyrieši. Bolo by vhodné, keby si poslanci otázky pripravili, napísali a spoločne hľadali a 
našli najlepšie riešenie, ktoré sa aj zrealizuje. 
 
11/ Návrh na uznesenie  
Poslanec Milan Cabánek prečítal návrh na uznesenie. S návrhom súhlasili všetci poslanci. 
 
12/ Záver 
Starosta obce poďakoval   prítomným poslancom a občanom za účasť.  
Rokovanie  sa  ukončilo o 2020 hod. 
 
 
Overovatelia:         Andrea Vranková , v.r.  

       Fridrich Buzáš , v.r. 
 
 
                                Jozef  Bojda, v.r. 
                                starosta obce 
 
 
Zapísala: M. Koscelanská 


